
Zrelost in dobro
pripravljeno gradivo

Seje konference delegabov
pokojninskega in invalidskega
zavarovanja v občini Ljublja-
na-Center so se odlikovale po
samoupravljavski zrelosti dele-
gatov in po vzorno pripravlje-
nem gradivu, zadnja, 6. seja,
toi je bila 17. decembra lani pa
tudi po zadovoljivi udeležbi. Od
skupno 66 je bilo navzočih 42
delegatov ali dve tretjini. S tem
je bil dosežen velik naporedek,
saj so bile seje konference
pred tem komaj sklepčne. Dob-
ra udeležba je odraz zanima-
nje delovnih ljudi za obravna-
vana vprašanja, ki so v gradi-
vu lepo nakazana, predvsem pa
zaradi izvedbe sklepa 4. seje.
Na podlagi tega sklepa je stro-
kovna služba namreč izdelala
pregled udeležbe delegatov po
posameznih volilnih skupinah,
kd so posredovali socialistični
zvezi in sindikalnim organiza-
cijam. Prvi uspehi so že tu. Za
še boljšo udeležbo bi bilo treba
vsekakor kar najhitreje izde-
lati seznam vodij delegacij z
naslovi, kd ga v občini Ljublja-
na-Center še vedno nimamo.

Med razpravo je delegat
Zvonimnsr Bohte y imenu svoje
delegacije posebej poudsril, da
je gradivo s področja pokojnin-
skega in invalidskega zavaro-
vanja v primerjavi z gradivom,
ki ga pripravljajo strokovne
službe drugih samoupravnih in-
teresnih skupnostd, vzorno pri-
pravljeno, kratko in jasno ter
pregledano natisnjeno, tako da
se delegacije lahko zelo hitro
odločajo, predvsem pa da se
vod.je delegacij gradiva že vna-
prej ne nstrašijo. Tako mnenje
so podprli še trije drugi dele-
gati, nihče pa na gradivo ni
imel pripomb. Pohvaliti je tre-
ba tudi prakso izčrpnih pojas-
njevanj posameznih vprašanj s

področja pokojninskega in in-
validskega zavarovanja, katere-
ga nosilec je predsednik izvr-
šilnega odbora skupnosti Na-
ce Nagode.

šesta seja kanference dele-
gatov pokojninskega in inva-
lidskega zavarovanja občine
Ljubljana-Center, ki ji je pred-
sedoval Janko Brunet, je obrav-
navala, osnutek resolucije o
družbeno-ekonomski politiki in
osnutek družbenega dogovora
za leto 1976, program dejav-
nosti In financiranje Skupno-
sti pokojninskega in invalid-
skega zavarovanja SRS v letu
1876, povečanje poko.jnin
(akontacije) s 1. januarjem
1976, predlog samoupravnega
sporazuma o ustanovitvi, orga-
nizaciji in delu Zveze SPIZ Ju-
goslavije, poročilo o poslova-
nju skupoosti v obdobju od
januarja do septembra 1975,
težišče razprave pa je bilo na
razpravi o gradivu skupnosti
starostnega zavarovanja kme-
tov.

Vse predložene ldstine so de-
legati sprejeli. Potrdili so tudi
pripombe Skupnosti pokojnin-
skega in invalidskega zavaro-
vanja SRS, ki zadevajo pred-
log samoupravnega sporazuma
o ustanovitvi, organizaciji in
delu Zveze SPIZ Jugoslavije,
katere statut je treba prilago-
diti ustavnim načelom. Ker
gre za temeljn© zavarovanje,
so ustanovitelji te skupnosti
lahko le delavci, ne pa tudi
obrtniki.

Graddvo za solidarnostno
udeležbo delovnih ljudd pri po-
krivanju izdatkov za starostne
pokojnine kmetov v letu 1976
so obravnavale vse delegacije
razen dveh, ki gradiva nista
dobili. Vse, razen teh dveh.so
se izrekle za takšno solidarno-

stno pokrivanje. Delegati fas
krajevne skupnosti Ajdovščina,
delovnili organdzacij CK ZKS
in pravne fakultete so poveda-
li, da so delavci tako obliko
financiranja celo pozdravili. Po-
udarili so zlasti vlogo sloven-
skega kmeta v NOB. Enega
izimed delegatov je zanimalo,
če bo prispevek, kii so ga do-
slej vplačevale delovne organi-
zacije v ta namen odpadel, češ
da je v predlogu republdške-
ga proračuna tak izdatek še
vedno predviden. Vsekakor
bi bilo treba preprečiti, da se
prispevki v ta namen ne bi
zviševali, upokojeni kmetje pa

bi bili ob tem na Istem kot
prej.

Pomembno pripombo je v
razpravii o dejavnosti in finan-
ciranju SPIZ za leto 1976 iz-
rekla delegatka 13. delegacije.
Menila je, da bi morale biti
stopnje prispevkov, ki breme-
nijo delovne organizaoije, zna-
ne in določene še pred novim
letom. Doslej je bila praksa
takšna, da je bilo treba te pri-
spevke dodatno obračunavati
za nazaj, kar je delovne orga-
nizacije veljalo več, kot pa če
bi jih nakazale v znatno pove-
čanem znesku. Nace Nagode je
bil ob tem mnenja, da bodo

sedanje prispevne stopnje ve*- |
jetno veljale do konca marca -?
prihodnjega leta, nove pa še-
le od 1. aprila dalje. Tako ne
bi bilo treba ndčesar dodatno
obračunavati za nazaj, izpad
dohodkov pa bi si Skupnost
zagotovila s tem, da bi za ma-
lenkostni odstotek zvišala pr t
spevno stopnjo.

Na koncu je konferenca ia-
volila še po šest delegatov za
skupščino občinske skupnosti
socialnega varstva in za 5. sejo
skupščine Skupnosti pokojnin-
skega in invalidskega zavarova-
nja SB Sloveni.ie.
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